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شهرستانبـانـوان

لارستان 
فرماندار ویژه لارستان در دیدار با  معاون وزارت راه و 

شهر سازی:
عقب ماندگی راه جنوب استان 

فارس جبران شود
معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان با اشاره به وضعیت نامناسب 
و  فارس  جنوب  راه،  بحث  در  گفت:  فارس،  استان  جنوب  راههای 

بخصوص منطقه لارستان دارای عقب ماندگی تاریخی است.

اکبر  علی  ؛  لارستان  ویژه  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
نجیب  زاده در دیدار با  سید علایی، معاون توسعه مدیریت و منابع 
وزارت راه و شهر سازی با اشاره به وضعیت نامناسب راههای جنوب 
استان فارس، اظهار داشت: در بحث راه، جنوب فارس و بخصوص 

منطقه لارستان دارای عقب ماندگی تاریخی است.
در  راهها  زمینه  در  ها  ماندگی  عقب  جبران  برای  اینکه  بیان  با  وی 
جنوب فارس نیاز به تلاش بیشتری دارد، افزود: امیدواریم با تزریق 
به این حوزه و بخصوص اداره کل راه و شهرسازی  بودجه مناسب 

لارستان ، این کمبودها و نواقص جبران شود.
در  زیادی  استراتژیک  راههای  اینکه  بیان  با  لارستان  ویژه  فرماندار 
حوزه اداره کل راه و شهرسازی لارستان وجود دارد، تصریح کرد: 
مطمئنا چهار بانده شدن این راهها علاوه بر تأثیر مثبت اقتصادی برای 

کل استان فارس، به تبع آن در بحث ملی نیز مثمر ثمر خواهد بود.
مناطق  به  بیشتر  توجه  کرد:  امیدواری  ابراز  فارس  استاندار  معاون 
کمتر مورد توجه، قرار گرفته و با عملکرد مناسب مسئولین، ذهنیت 
بی توجهی به برخی از مناطق جنوب فارس از میان برداشته شود و با 
اطلاع رسانی و شفاف سازی، ذهنیت های درست از نادرست تفکیک 

گردد.

خرامه
فرماندار شهرستان خرامه:

امیدواریم شاهد تغییر فضای داخلی 
و ظاهری سلطانشهر از وضعیت 

روستایی به شهری باشیم
جلسه  خرامه،  شهرستان  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
بررسی مسائل و مشکلات سلطانشهر با حضور حجت الاسلام، محمد 
صباحی، اسپرجانی فرماندار، بخشدار، شهردار سلطانشهر و مسئولین 

دستگاههای اجرایی در محل شهرداری سلطانشهر برگزار گردید.
وحدت  هفته  تبریک  ضمن  خرامه  شهرستان  فرماندار  اسپرجانی، 
مدت  در  سلطانشهر  شهردار  و  شورا  فعالیت  و  عملکرد  از  تمجید  با 
استقرار شهرداری در این شهر تازه تأسیس اظهار داشت: دستگاههای 
شهرداری،  روی  پیش  مشکلات  شدن  برطرف  برای  باید  اجرایی 
برای تغییر وضعیت سلطانشهر به دیده ی فرصت بنگرند و از آن در 
جهت برطرف نمودن ضعف ها و ارایه خدمات بهتر استفاده کنند تا 
باهمکاری هم بتوانیم خدمتی به مردم فهیم این شهر انجام داده باشیم.

فرماندار با تاکید بر این که در شهرداری حرکتی ایجاد شده و این 
شمال  به سمت  شهرستان  ورودی  و  دروازه خروجی  عنوان  به  شهر 
محسوب می گردد، افزود: با توجه به وضعیت درآمدی این شهر و 
مشکلات اقتصادی این منطقه، شهرداری باید به تدریج و گام به گام 
برای تغییر وضعیت ظاهری شهر اقدام کند تا بتواند به اهداف خود 

برای زیبایی ظاهری شهر برسد.
و  موجود  وضعیت  از  گزارش  ارائه  به  سلطانشهر  شهردار  پایان  در 

اقدامات صورت گرفته در سطح شهر سلطانشهر پرداخت.

مانور لحظه صفر در فرمانداری 
شهرستان خرامه برگزار گردید

مناسبت  به  خرامه،  شهرستان  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
هفته ایمنی در برابر زلزله و کاهش اثرات بلایای طبیعی و آمادگی هر 
چه بهتر دستگاههای اجرایی شهرستان، مانور لحظه صفر دستگاههای 
برگزار  خرامه  شهرستان  فرمانداری  محل  در  شهرستان   اجرایی 

گردید و دستگاههای مرتبط، گزارش عملکرد خود را اعلام نمودند.

استهبان
با حضور فرماندار شهرستان استهبان؛

جلسه شورای سلامت و امنیت 
غذایی شهرستان برگزار شد

شرفی  حضور  با  شهرستان  غذایی  امنیت  و  سلامت  شورای  جلسه 
فرماندار، دکتر فخرپور، رئیس شبکه بهداشت و درمان و کلیه اعضا 

در محل سالن شهید گنجی فرمانداری برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی فرمانداری، شرفی، فرماندار استهبان تصریح 
کرد: موضوع سلامت از همه جهات و حتی به لحاظ امنیت موضوعی 
درخوری  اقدامات  با جدیت،  باید  رو  این  از  است؛   اساسی  و  مهم 
صورت گیرد؛ چرا که نمی توان درخصوص سلامت و امنیت غذایی 
و البته بهداشت محیط و شهروندان قصور و کوتاهی صورت پذیرد.

وی گفت: هیچ کدام از سایت های زباله در استهبان استاندارد نیست 
صورت  به  را  زباله ها  و  داشته  مستمر  بازدید  باید  راستا  این  در  که 

بهداشتی دفن کنیم.
افزود:   و  کرد  اشاره  همجوار  استان  در  آنفولانزا  شروع  به  شرفی 
اهمیت بهداشت در زندگی مردم و لزوم رعایت موازین بهداشتی و 
فرهنگ سازی توسط رسانه ها از نکات لازم در راستای نهادینه کردن 

آن فرهنگ  است .
دیگری  بخش  در  شهرستان  غذایی  امنیت  و  سلامت  شورای  رئیس 
از سخنان خود با اشاره به افتتاح کلینیک تخصصی گفت: درمانگاه 
تخصصی یک خلأ در شهرستان بود که امید است با تبدیل درمانگاه 
شماره یک به کلینیک تخصصی، منشأ خیر و برکت برای مردم شود.

از دستگاههای زیربط و  انتظاری که  اذعان کرد:   استهبان  فرماندار 
و  عملی  اقدام  و  نتیجه  تا حصول  پیگیری  و  تلاش  می رود،  مسئول 
مؤثر در ارتقای سطح سلامت شهروندان است و باید در این راه همه 

با هم با تعامل سازنده گام بر داریم.
فرماندار در جلسه شورای اداری:

کمیته پیشگیری از تخلفات انتخابات، 
بازوی مجریان انتخابات است

فرماندار استهبان گفت: کمیته پیشگیری از تخلفات انتخابات، بازوی 
مجریان انتخابات هستند و در این راستا از دادگستری و دادستان به 
جهت پیگیری تشکر کرد که انشاءالله انتخاباتی قانونمند، شفاف و با 

حضور حداکثری مردم، سالم و پرشور برگزار شود.
به گزارش روابط عمومی فرمانداری، شرفی، فرماندار استهبان ضمن 
تبریک هفته وحدت گفت: یکی از بحث های اساسی  نظام جمهوری 
اسلامی انتخابات است که از ارکان و اجزای جدایی ناپذیر نظام است.

وی اظهار داشت: در زمان پیروزی انقلاب اسلامی مردم با رأی 98 
درصدی به جمهوری اسلامی سرنوشت خود را رقم زدند که در همان 
زمان برخی با رجوع به حضرت امام)ره( خواستار تغییر جمهوری به 

حکومت شدند ولی حضرت امام )ره(  نپذیرفتند.
رئیس شورای اداری شهرستان با بیان اینکه در تمام انتخابات مردم با 
شور و نشاط حضور داشته اند افزود: نظام متعلق به خود مردم است و 
باید برای خودشان تصمیم بگیرند و ابراز امیدواری کرد: انشاءالله در 
روز 7 اسفندماه مردم با حضور حداکثری خود در پای صندوق های 
ثبت  به  اسلامی  جمهوری  نظام  برای  را  دیگری  زرین  برگ  رأی،  

رسانند.
باید زمینه  شرفی تصریح کرد: در سال وحدت، همدلی و همزبانی 
همدلی، وحدت و یک صدایی را بیشتر کنیم که منشأ اختلاف نباشد 
و این فرهنگ ایجاد شود که کاندیداها بعد از اعلام نتایج، به نماینده 

انتخابی مردم مراجعه و برایشان آرزوی موفقیت نمایند.
وی در پایان  گفت: همه ادارات مکلفند در تأمین وسایل، امکانات و 
نیروی انسانی در جهت برگزاری انتخابات با وزارت کشور همکاری 

نمایند.

اقليد
دیدار با خانواده شهید اسلامی

نمایندگی  مسئول  اقلید؛  سپاه  تبلیغات  و  عمومي  روابط  گزارش  به 
شهید  خانواده  از  دانشجویی  بسیج  مسئول  و  اقلید  سپاه  ولی  فقیه 

دانشجو، حبیب الله اسلامی دیدار کردند.

نی ریز 
فرماندار نی ریز در جمع فارغ التحصیلان:

حضور در عرصه های
 سیاسی- اجتماعی در کنار تحصیل 

علم لازم است

فرماندار  امیری  رضا  محمد  مقدسی:  علیرضا  خبری/  سرویس 
التحصیلان دانشکده فنی حرفه ای  شهرستان نی ریز، در جمع فارغ 
دختران فضل نی ریزی ، آغاز ورود آنها را  به اجتماع و بازار کار، 
تبریک گفت و از  آنها خواست تا علاوه بر تحصیل علم در انتخابات 

و تعیین سرنوشت خود نیز حضوری فعال داشته باشند.
وی افزود: هم اکنون در مقطعی به سر می بریم که به زودی شاهد 
ما  نظام  در  اینکه  به  توجه  با  بود.  خواهیم  در کشور  مهم  رویدادی 
و  انتخابات  یعنی  ،جمهوریت  است  مطرح  دینی  مردم سالاری  بحث 
بر  علاوه  دانشجویان  شما  و  خود  سرنوشت  تعیین  در  مردم  شرکت 
تحصیل علم ، تکالیف اجتماعی دیگری را نیز بر عهده دارید. بحث 
و جامعه یک موضوع  به کشور  نسبت  داشتن حساسیت  و  انتخابات 

و  کرده  تحصیل  اقشار  یژه  و  به  و  همه  که  است  اجتماعی  سیاسی 
نخبه در مقابل آن دارای تکلیف هستند و از شما افراد تحصیلکرده 
انتظار میرود که در مورد انتخاب کاندیدای اصلح، اطلاع رسانی کنید 
است،  عمومی  منافع  و  مردم  به  فکر خدمت  در  اصلح که  فردی  تا 

انتخاب گردد.
امیری خاطر نشان کرد : در علم آموزی هیچگاه فارغ التحصیلی وجود 
نخواهد داشت؛ زیرا انسان باید به طور مستمر در تحصیل علم  و دانش 
ای کشور  حرفه  فنی  های  دانشگاه  افزود: حسن  وی  کند.  کوشش 
التحصیلان سایر دانشگاه  ها و  این است که دغدغه ای را که فارغ 
های  دانشکده  التحصیلان  فارغ  دارند،  شغل  مورد  در  خانواده  ها  
آموزشی  نظام  این  در  زیرا  نیستند،  مواجه  آن  با  ای  حرفه  فنی 
فرا  کار  بازار  به  ورود  را جهت  لازم  مهارتهای   ، دانش  آموختگان 
اما متاسفانه در دیگر دانشگاه ها که دارای رشته  های  می  گیرند، 
التحصیلان  فارغ  مهارت  عدم  اصلی،  مشکل  باشند،  می  نیز  زیادی 
جهت ورود به بازار کار می باشد.فارغ التحصیلان این دانشکده باید 
به فکر کارآفرینی و ایجاد شغل، هم برای خود و هم برای دیگران 
نیز در کار خود سهیم  را  افراد دیگری  توانید  زیرا شما می  باشند؛ 

کرده و برای آنها ایجاد فرصت کنید.
وی در پایان سخنان خود گفت: فارغ التحصیلان مرکز فنی  حرفه ای 
دختران فضل نی ریز مشکلاتی را تحمل کرده اند زیرا مکان دانشکده 
جانمایی خوبی نداشته است و انشاا... تلاش می شود که وضعیت این 
دانشکده بهبود یابد و توسعه پیدا کند تا بتوانیم رفاه بیشتر و کیفیت 

آموزشی بالاتری را شاهد باشیم.

برگزاری مانور زلزله در شهرستان 
نی ریز

و  زلزله  برابر  در  ایمنی  هفته  در  مقدسی:  علیرضا  خبری/  سرویس 
کاهش بلایای طبیعی، اعضای ستاد بحران شهرستان نی ریز در یک 

مانور فرضی، توان خود را به نمایش گذاشتند.
اظهار  مانور  این  بحران شهرستان در  فرماندار و رئیس ستاد  امیری، 
داشت: این برنامه با هدف تعیین نقاط قوت و ضعف تیم های عملیاتی، 
آگاه نمودن مردم از خطرات و نحوه پیشگیری و مقابله با حوادث، 
حضور به موقع و مؤثر در حوادث و سوانح، پاسخگویی به انتظارات 
و  حساسیت عمومی، تمرین زندگی در شرایط سخت و آشنایی بیشتر 
نیرو های عملیاتی شهرستان با یکدیگر و ایجاد تقابل و ارتباط بهتر 

برای آمادگی در بحران برگزار شد.
وی افزود پس از اعلام کمیته بحران، مبنی بر اعلام وقوع زلزله ابتدا 
به  تیمهای امدادی  ادامه  بازدید کردند ودر  امنیتی، محل را  تیمهای 

انتقال  یاری مصدومان پرداخته و پس از تفکیک آسیب دیدگان و 
به بیمارستان، تیمهای امدادی شامل ادارات گاز، برق، مسکن، آب و 
مخابرات سریعا به محلهای آسیب دیده اعزام و نسبت به رفع موانع 

بوجود آمده تلاش نمودند. 
شایان ذکر است آرایش و رژه خودرویی، حمل مصدومان به نقاط 
امن، اسکان آسیب دیدگان و سخنرانی فرماندار و رئیس ستاد حوادث 

شهرستان نی ریز از جمله برنامه های این مانور بود.

بهبهان
فرماندار بهبهان :

اصحاب رسانه واقعیات را شفاف 
بیان کنند

درکنفرانس  بهبهان  فرماندار  خلیجی:  پرویز  خبری/  سرویس 
به  خطاب  انتخابات  اجرایی  هیئت  و  رسانه  اصحاب  با  مطبوعاتی 
اصحاب رسانه گفت: دقت کنید که امانتداری را مدنظر قرار داده و 
از اعمال نظریات خود پرهیز و حرمت قلم را به معنای واقعی حفظ 

نمائید.
وی افزود: رسالت خطیر خبرنگاری ایجاب می نماید اصحاب رسانه 
واقعیات را آن طور که هست شفاف بیان نمایند، زیرا این امر بستر 

مناسبی را برای انتخاباتی پرشور فراهم می نماید.
ملک خدایی خاطر نشان کرد: انتخابات یک بهار سیاسی است و به 
معنای دیگر جشنواره سیاسی می باشد. نامبرده متذکر گردید: بیش 
از 36 سال از انقلاب گذشته و خوشبختانه مردم ما به این بلوغ فکری 

رسیده اند که خودشان بتوانند انتخاب کنند.
ملک خدایی افزود: تاکنون 28 نفر ثبت نام کردند که کوچکترین 

آنان 34 ساله و بزرگترین آن 68 ساله می باشد.
نامبرده در ادامه بیان داشت: حدود 129 صندوق اخذ رأی در بهبهان 
انتخاباتی  پرشور  برگزاری  ایم و آماده  نظر گرفته  و آغاجاری در 

می باشیم.
نمایندگان  انتخابات  مستمر  برگزاری  جلسه،  ادامه  در  فرماندار 
نظام  اصلی  ویژگیهای  از  یکی  را   گذشته  سال   36 طول  در  مردم 
جمهوری اسلامی دانست و اظهار داشت: همه ما مسئولان و به ویژه 
دست  اندرکاران برگزاری انتخابات در کمیته های مختلف برگزاری 

در برابر تک تک آرای مردم مسئولیم.

بوشهر
افزایش20 هزار متر مکعب به 

ظرفیت تولید آب شرب استان 
بوشهر

پیامی: مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب  سرویس خبری/ مرتضی 
آب  تولید  ظرفیت  به  مکعب  متر  هزار  افزایش20  از  بوشهر  استان 
شرب با بهره برداری از دو آب شیرین کن 10 هزار متر مکعبی در 

استان بوشهر خبر داد .
کیقباد یاکیده افزود: آب شیرین کن 10 هزار متر مکعبی شهرستان 
مترمکعبی  هزار   10 کن  شیرین  آب  و  امسال  فجر  دهه  در  کنگان 

بوشهر نیز تا پیش از فصل تابستان به بهره برداری خواهد رسید.
وی با بیان اینکه حجم آب آشامیدنی تأمین شده برای استان بوشهر در 
زمان حاضر 241 هزار مترمکعب است، گفت: 65 درصد این آب از 
سد کوثر در استان خوزستان و 28 درصد آن از شهرستان کازرون در 
استان فارس تأمین می شود و نزدیک به هشت درصد آن نیز تولیدی 

خود استان بوشهر است.
یاکیده اظهارکرد: در استان بوشهر 10 هزار انشعاب غیرمجاز وجود 
دارد که برای ساماندهی باید در سطح کلان آن تصمیم لازم صورت 

بگیرد.
از  بوشهر  استان  آبفای  شرکت  درآمد  درصد   68 شد:  یادآور  وی 
مصرف غیرخانگی است و این درحالی است که 98 درصد مصرف 

آب شرب شهرهای استان بوشهر خانگی است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر گفت: پنج شهرستان 
نامطلوب  شرایط  در  اخیر  های  خشکسالی  دلیل  به  بوشهر  استان 
آبرسانی قراردارند که خود بوشهر نیز یکی از این شهرستان ها است.

وی ادامه داد: روند اجرای طرح سامانه تلفنی 1522 و همچنین 122 
دسترسی  و  ارائه خدمات  ارتقای  با هدف  بها  قبوض آب  پرداخت 
پیشرفت  که  است  پرداخت  خدمات  برای  شهروندان  تر  راحت 
در  رود  می  انتظار  و  بوده  درصد  بوشهر 80  استان  در  آن  فیزیکی 

آینده نزدیک مورد بهره برداری قرار بگیرد.
تاکنون 15 مورد  با هدف تقویت شرکت آبفا  یاکیده اضافه کرد: 
پایان نامه دانشجویی از سوی این شرکت مورد حمایت قرار گرفته 

است.
وی با اشاره به تهیه سند منابع انسانی شرکت آب و فاضلاب استان 
بوشهر گفت: سرانه آموزش نیروی انسانی در سال های 92 و 93 به 
ترتیب 28 و 45 نفر ساعت بود که این میزان در سال جاری به 55 

نفر ساعت رسیده است.

فرماندار بهبهان :

اصحاب رسانه واقعيات را شفاف بيان کنند
سرویس خبری/ پرویز خلیجی: فرماندار بهبهان درکنفرانس مطبوعاتی با اصحاب رسانه و هیئت 
اجرایی انتخابات خطاب به اصحاب رسانه گفت: دقت نمائید امانتداری را مدنظر قرار داده و از 

اعمال نظریات خود پرهیز و حرمت قلم را به معنای واقعی حفظ نمائید.
وی افزود: رسالت خطیر خبرنگاری ایجاب می نماید اصحاب رسانه، واقعیات را آن طور که هست 

شفاف بیان نمایند، زیرا این امر بستر مناسبی را برای انتخاباتی پرشور فراهم می نماید.


